
str. 1 

 

PROTOKÓŁ Nr XXXI/2012 
z przebiegu XXXI sesji Rady Miasta Dęblin  

w dniu 28 czerwca 2012 roku 
_______________________________________________________________________________ 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  
Czas trwania sesji: godz. 1000 – 1245. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji wzięło udział 13 radnych. Nieobecni: Ryszard Karpiński i Mirosław Krawczak. 
 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, który 
przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  
 
Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 
wprowadza autopoprawkę poprzez zdjęcie punktu 5 dotyczącego informacji o inicjatywie 
utworzenia parku przemysłowego, z powodu zagranicznego wyjazdu osoby mającej przedstawić 
informację oraz dodanie projektów uchwał: w punkcie 4 - w sprawie wystąpienia o wpisanie 
lotniska wojskowego w Dęblinie do wykazu lotnisk wojskowych, które mogą być wykorzystane na 
potrzeby lotnictwa cywilnego i w punkcie 6g - stanowisko Rady Miasta w Dęblinie w sprawie 
zamiaru likwidacji Oddziału Celnego w Puławach. 

Następnie przedstawił porządek obrad XXXI sesji Rady Miasta: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
4. Informacja o możliwości powstania cywilnego portu lotniczego w Dęblinie. 
5. Zapytania, interpelacje i wnioski. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) nabycia działki nr 2059 przy ulicy Stawskiej; 
d) nabycia działek nr 2900/1, nr 2900/3, nr 2900/4 i nr 2900/5 przy ulicy Okrzei i Słonecznej; 
e) ustanowienia służebności drogowej na działce nr 3092 przy ulicy Stężyckiej; 
f) określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin; 
g) stanowisko Rady Miasta w Dęblinie w sprawie zamiaru likwidacji Oddziału Celnego w 

Puławach. 
7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
8. Zatwierdzenie protokółu z XXX sesji Rady Miasta. 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że od ostatniej sesji Rady Miasta, 
to jest od 19 czerwca br.: 

• w dniu 20 czerwca – brał udział posiedzeniu komisji konkursowej mającej na celu wybór 
kandydata na stanowisko dyrektora SPZOZ; 
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• w dniu 22 czerwca – uczestniczył w obchodach Dnia Komunalnika zorganizowanym przez 
Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej; 

• w dniu 23 czerwca – uczestniczył w festynie osiedlowym Masów zorganizowanym przez 
Zarząd Osiedla i Ochotniczą Straż Pożarną; droga nad Wieprz, gdzie odbywał się festyn była 
bardzo ładnie oznakowana specjalnymi tabliczkami; duże podziękowania dla organizatorów; 

• w dniu dzisiejszym – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ oraz wspólnym 
posiedzeniu dwóch komisji opiniujących materiały na dzisiejszą sesję: Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Komisji Gospodarki Komunalnej.      

 
Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  
od 20 czerwca do 27 czerwca 2012 r. 
Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 

• 20 czerwca – brałem udział w konferencji organizowanej przez Marszałka Województwa i 
Państwową Agencję Informacji Inwestycji Zagranicznych; konferencja odbyła się w Lublinie i 
była poświęcona podniesieniu atrakcyjności inwestycyjnej i gospodarczej regionów Polski 
wschodniej. 

• 22 czerwca – uczestniczyłem w obchodach Dnia Komunalnika; odbyło się spotkanie z 
pracownikami Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

• 23 czerwca – brałem udział w Festynie Sobótkowym na Masowie; zachęcam do brania udziału w 
przyszłości w festynie; festyn bardzo dobrze zorganizowany a ładna pogoda przyczyniła się 
dodatkowo do miłego spędzenia czasu. 

•  24 czerwca – brałem udział w zakończeniu zawodów o Puchar Polski Modeli Latających 
Samolotów, które odbyły się na lotnisku w Dęblinie. 

• 26 czerwca – udział w spotkaniu z delegacją ukraińską miasta Kowla w ramach nawiązanej 
współpracy; młodzież z Ukrainy będzie się kształcić w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 w 
Dęblinie; w delegacji uczestniczyli przedstawiciele władz Kowla, rodzice i ewentualni przyszli 
uczniowie. 

• 27 czerwca – podpisałem umowę o pracę z Panem Leonem Famulakiem na stanowisku 
dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Pan Famulak 
został wskazany przez komisję konkursową na to stanowisko, a umowa została podpisana na 
okres sześciu lat. 

• w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ; głównym tematem było 
zaopiniowanie regulaminu organizacyjnego SPZOZ; regulamin bardzo szczegółowo reguluje 
organizację SPZOZ. 

• rozpoczął się remont wiaduktu w ciągu drogi krajowej 48; inwestorem remontu jest Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad; remont potrwa do końca października br. 

• rozpoczęła się faktyczna realizacja inwestycji rewitalizacji centrum miasta. 

 
Ad. pkt 4. 
Informacja o możliwości powstania cywilnego portu lotniczego w Dęblinie. 

Burmistrz Miasta  poinformował, że we wrześniu 2011 roku Rada Miasta podjęła uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Dęblin do spółki mającej na celu utworzenie 
Cywilnego Portu Lotniczego w Dęblinie.  
W dniu dzisiejszym prezes Spółki Pan Zbigniew Lewartowicz przedstawi szerszą informację na ten 
temat, ponieważ w między czasie trwała korespondencja pomiędzy Spółką a Ministerstwami 
Transportu oraz Obrony Narodowej. Obecnie konieczne jest podjęcie uchwały, aby mógł rozpocząć 
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się proces zmiany w rozporządzeniu MON mającym na celu ujęcie lotniska wojskowego w 
Dęblinie w wykazie lotnisk, które mogą współpracować z cywilnym portem lotniczym.  

 
Prezes Spółki Pan Zbigniew Lewartowicz poinformował o aktualnym stanie Spółki. Spółka 
uzyskała osobowość prawną półtora miesiąca temu i od tego czasu rozpoczęły się bardzo 
intensywne działania (korespondencja, konsultacje). W tym czasie spotkaliśmy się dwa razy z 
dowódcą Sił Powietrznych generałem Lechem Majewskim, w Ministerstwie Obrony z generałem 
Pietrzakiem, w Biurze Bezpieczeństwa Narodowego z generałem Lechem Konopką (dyrektor 
Departamentu Zwierzchnictwa nad Siłami Zbrojnymi) i obecnie mamy pogląd, w jakim punkcie 
jesteśmy. Zostały też wysłane pisma do Dowódcy 4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego generała 
Tomasza Drewniaka, który podtrzymał swoje poparcie dla projektu. Od Ministra Transportu 
otrzymaliśmy wyspecyfikowaną procedurę, którą należy zacząć realizować i który stwierdził, że 
samorząd Dęblina powinien wystąpić z wnioskiem o wprowadzenie lotniska wojskowego do lotnisk 
współużytkowanych i byłby to krok, który rozpocznie procedurę. Obecnie oczekujemy na pozostałe 
odpowiedzi, a po wyczerpaniu procedury i stworzeniu podstawy prawnej będziemy małymi 
kroczkami dążyć do uruchomienia operacji cywilnych na lotnisku w Dęblinie. Ja w tej chwili 
oceniam, że jest to możliwe, między innymi z powodu nowego programu, który będzie realizowany 
(o ile będzie realizowany, ponieważ jest kosztochłonny) i zmiany w Ministerstwie Obrony 
Narodowej mogące doprowadzić do tego, że będą preferowane wydatki na wojska lądowe i biorące 
udział w misjach, a lotnictwo może być na kolejnym miejscu. A więc żeby wykorzystać 
infrastrukturę, najsłuszniejsze byłoby uruchomienie operacji cywilnych, a wiemy, co to dałoby dla 
regionu.  
 
Radny Mariusz Ceglarski zadał pytanie - skąd pan prezes ma informację, że lotnictwo nie będzie 
brane pod uwagę w pierwszej kolejności w wydatkach na infrastrukturę, ponieważ na spotkaniu w 
Dęblinie z panią wiceminister Obrony Narodowej do spraw infrastruktury dowiedzieliśmy się, że 
niektóre decyzje dotyczące inwestycji na lotnisku zostały podjęte, buduje się nowa strażnica, za 
chwilę będą powstawały hangary – skąd więc informacje, że lotniska nie będzie. 
 
W odpowiedzi prezes Lewartowicz powiedział - skąd mam informację jest moją tajemnicą, a to, 
czy pan radny wierzy w to czy nie, to jest jego sprawa, a moja tylko sugestia, że tak może być. 
Życzę Dęblinowi bardzo szybkiego rozwoju, bo sam jestem absolwentem Szkoły, ale śledzę to, co 
się dzieje w Polsce i wydaje mi się, że tu mogą być jakieś opóźnienia, a uruchomienie portu 
cywilnego dałoby bardzo mocny impuls gospodarczy pod każdym względem.    
 
Przewodniczący Rady Miasta Henryk Wiejak poinformował, że projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia o wpisanie lotniska wojskowego w Dęblinie do wykazu lotnisk wojskowych, które 
mogą być wykorzystane na potrzeby lotnictwa cywilnego nie był omawiany na posiedzeniach 
komisji, dlatego też poprosił o dyskusję i zadawanie pytań. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 11 radnych, przy 2 wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/154/2012 w sprawie wystąpienia o wpisanie lotniska 
wojskowego w Dęblinie do wykazu lotnisk wojskowych, które mogą być wykorzystane na potrzeby 
lotnictwa cywilnego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5. 
Zapytania, interpelacje i wnioski. 

� Radny Krzysztof Karbowski wnioskował o: 
− spowodowanie odwodnienia nawierzchni ulicy Kockiej w pobliżu posesji 73; 
− spowodowanie odwodnienia nawierzchni ulicy Warszawskiej w pobliżu posesji 58-60; 
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− spowodowanie naprawy tablic z nazwami ulic, między innymi na ulicy Środkowej, 
Stężyckiej, na osiedlu Michalinów;  

− spowodowanie usunięcia ubytków w pasie jezdni ulicy Okólnej, które powstały po 
wcześniej wykonywanych pracach budowy kanalizacji;  

− spowodowanie naprawy lamp oświetleniowych w ulicy Spacerowej o numerach 27, 28, 30, 
32, 34/3 oraz listwy amortyzacyjnej między słupami nr 10, 11/3; 

− spowodowanie kontroli znaków drogowych na terenie miasta;  
− spowodowanie wykonania znaków poziomych na przystankach PKS nie posiadających 

zatok; 
− spowodowanie zawieszenia rozkładów jazdy na przystankach PKS; 
− pozyskanie rozkładów jazdy PKP i zawieszenie ich na przystankach PKS; 
− spowodowanie wykonania inwentaryzacji i dokumentacji fotograficznej całego obszaru 

rewitalizowanego centrum miasta Dęblina; 
− przypomniał, że na jednej z ostatnich sesji podał wniosek o założenie gminnej ewidencji 

zabytków oraz opracowania gminnego programu ochrony nad zabytkami, a ponieważ jest to 
zadanie ustawowe gminy z realizacją do końca bieżącego roku, proponuje zacząć prace w 
tym zakresie; kieruje też wniosek do Komisji Oświaty o zaczęcie prac w tym zakresie; 

− wznowienie i kontynuację współpracy z miastami partnerskimi;  
− spowodowanie naprawy istniejących witaczy, poprzez naprawę napisów i innych 

elementów;  
− spowodowanie odbioru szlaku bursztynowego (w tym niebieskiego i czarnych) przez 

komisję składającą się z przedstawicieli wyznaczonych przez Zarząd Główny PTT, KPTT, 
Oddziału Miejskiego PTTK i Oddziału Dęblińskiego PTT, członka Zespołu Znakarskiego, 
przedstawicieli Urzędu Miasta oraz projektanta szlaku; członkowie komisji powinni 
posiadać aktualne uprawnienia znakarskie.  

� Radny Witold Zamojski: 
− prosił o postawienie znaku drogowego „uwaga na dzieci” na ulicy 1 Maja przy świetlicy 
środowiskowej.  

� Radna Danuta Krajewska: 
− zadała pytanie – czy zostały podjęte działania lub decyzje na wnioski, które składała 

odnośnie placu zabaw na osiedlu Jagiellońskie i możliwości wymiany na nim zniszczonych 
elementów; 

− zwróciła się do naczelnika Wydziału Oświaty i zapytała, czy została mu przekazana treść  
jej telefonicznej rozmowy z pracownikiem w sprawie placu zabaw i czy określił termin 
wymiany piasku w piaskownicy, przeglądu placu i czy jest zorientowany jak wygląda i co 
stanowi niebezpieczeństwo dla dzieci; 

− zwróciła się do Burmistrza Miasta i zadała pytanie – czy jest już decyzja dotycząca 
utwardzenia ulicy Jagiełły w starej części osiedla Jagiellońska.   

� Przewodnicząca Zarządu Osiedla Masów – Helena Kasprzak podziękowała Burmistrzowi 
Miasta za decyzję w sprawie przeniesienia filii Miejskiej Biblioteki Publicznej do lokalu 
telecentrum w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej.  

� Radny Stanisław Kopacz:  
− poinformował o wystającej nad ziemią taśmie metalowej o długości około 4 metrów w 

okolicy Lidla i Zespołu Szkół Ogólnokształcących na ulicy Towarowej. 

� Radny Krzysztof Karbowski poinformował, że w obecnym roku w dniu 24 czerwca minęła 
setna rocznica śmierci Michała Sochackiego uczestnika powstań narodowych 1831-63. W tym 
roku jesienią będzie przypadała również dwusetna rocznica jego urodzin; jest on ojcem 
honorowego obywatela Dęblina Augusta Sochackiego a także dziadkiem Zygmunta 
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Sochackiego, który został zamordowany przez sowietów w Katyniu; radny zaproponował, aby 
bieżący rok został ogłoszony jego imieniem. 

 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski. 
 
Ad. pkt 6a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi załącznik) 
wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: decyzji budżetowej 
Wojewody Lubelskiego, aneksu do umowy ramowej projektu systemowego, porozumienia 
pomiędzy Powiatem Ryckim a Miastem Dęblin, porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej 
oraz wewnętrznych decyzji i potrzeb: 
� Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 9.520 zł w dziale – Działalność usługowa, rozdział – 
Cmentarze. Są to środki pochodzące z dotacji celowej budżetu państwa z przeznaczeniem na 
realizację zadań z zakresu utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

� Na podstawie aneksu do umowy ramowej projektu systemowego zwiększono budżet po stronie 
dochodów i wydatków o kwotę 191.530 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki 
społecznej, rozdział – Pozostała działalność. Są to środki pochodzące z budżetu środków 
europejskich, z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz z budżetu państwa, w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na sfinansowanie projektu „Mały krok – duży efekt”, w 
ramach priorytetu VII - „Promocja integracji społecznej”, działania 7.1 - „Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji”, realizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 
Dofinansowanie na 2012 rok wyniesie 191.530 zł, a wkład własny – 22.470 zł. Całość projektu 
– 214.000 zł. 

� Na podstawie porozumienia z Powiatem Ryckim zwiększono budżet po stronie dochodów i 
wydatków o kwotę 1.111 zł w dziale – Administracja publiczna, rozdział – Kwalifikacja 
wojskowa, z przeznaczeniem na pokrycie wydatków poniesionych przez miasto na zwrot 
kosztów podróży osobom stającym do kwalifikacji wojskowej w 2012 r.  

� Na podstawie porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej, zwiększono budżet po stronie 
dochodów i wydatków o kwotę 4.000 zł w dziale – Oświata i wychowanie, rozdział – Pozostała 
działalność. Są to środki pochodzące z dotacji celowej MEN z przeznaczeniem na realizację 
Programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce, na zakup podręczników szkolnych dla 
uczniów romskich w mieście Dęblin, według zapotrzebowania określonego przez szkoły. 

� Z inicjatywy Burmistrza proponuje się: 
− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Różne rozliczenia, rozdział 

– Rezerwy ogólne o kwotę 63.850 zł, 
− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Oświata i wychowanie,  

rozdział – Szkoły podstawowe specjalne o kwotę 63.850 zł, zadanie inwestycyjne – 
Utworzenie szkolnego placu zabaw przy SP nr 1 w SOSW w Dęblinie, do kwoty 127.700 zł. 
Jest to zabezpieczenie wkładu własnego w wysokości 50% całości zadania, finansowanego 
częściowo z dotacji wojewody, w ramach Rządowego Programu „Radosna szkoła”; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 
rozdziałami i paragrafami nie powodujących zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 
kwotę 124.835 zł; 

 
Burmistrz  proponuje autopoprawkę do projektu uchwały poprzez wprowadzenie zmiany kwoty 
przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, rozdziałami nie 
powodujących zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na kwotę 145.035  zł. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/155/2012 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w wyniku dokonanych zmian w uchwale 
budżetowej na 2012 rok, dostosowano prognozę kwoty długu do aktualnego budżetu na 2012 rok.          
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/156/2012 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie nabycia działki nr 2059 przy ulicy Stawskiej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Osiedla Lipowa IV w Dęblinie, działka 2059 
położona przy ul. Stawskiej jest przedłużeniem działek nr 1842 i nr 1952 przeznaczonych pod 
budowę ulicy Ks. Hładuniaka. Działka jest przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną, zieleń publiczną i drogi. Jej szerokość wynosi około 3,0 m i nie może stanowić 
samodzielnej działki budowlanej. Natomiast działki sąsiednie nr 2057, nr 2058, nr 2060 i nr 2061 są 
własnością Miasta Dęblin, i z wnioskowaną działką 2059 spełniać będą zamierzenia inwestycyjne 
wynikające z założeń planu zagospodarowania przestrzennego Osiedla Lipowa IV. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/157/2012 w sprawie nabycia działki nr 2059 przy ulicy 
Stawskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie nabycia działek nr 2900/1, nr 2900/3, nr 2900/4 i nr 2900/5 przy ulicy 
Okrzei i Słonecznej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Osiedla Michalinów działki nr 2900/1 i nr 
2900/3 są przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową i poszerzenie pasa drogowego ulicy Okrzei. 
Natomiast działki nr 2900/4 i nr 2900/5 zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego 
osiedla Wiślana II są przeznaczone pod poszerzenie pasa drogowego ulicy Słonecznej. 
Obecnie prawo własności ujawnione zostało do ¾ części w/w działek. Właścicielka posiadanego 
udziału ma 79 lat, nie jest związana z Dęblinem i wnioskuje o sprzedaż posiadanego udziału na 
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rzecz Miasta. Pozostała ¼ części wykazanych wyżej działek ma nieuregulowany stan prawny. 
Mając na uwadze realizację budowy ulic Okrzei i Słonecznej, zasadne jest nabycie ¾ części działek 
nr 2900/1, nr 2900/3, nr 2900/4 i nr 2900/5 do zasobu gminnego. Projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/158/2012 w sprawie nabycia działek nr 2900/1, nr 2900/3, 
nr 2900/4 i nr 2900/5 przy ulicy Okrzei i Słonecznej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie ustanowienia służebności drogowej na działce nr 3092 przy ulicy 
Stężyckiej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
służebność drogowa będzie ustanowiona dla działek nr 3169 i nr 3171. Działki te są własnością 
osoby fizycznej, która zamierza przystąpić do budowy domu mieszkalnego, ale brak dostępu do 
drogi publicznej uniemożliwia jej rozpoczęcie prac budowlanych.  
Ponadto działka sąsiednia nr 3168, która jest własnością Miasta, też nie ma dostępu do drogi 
publicznej. Dlatego też ustanowienie służebności na działce nr 3092 jest jak najbardziej 
uzasadnione. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/159/2012 w sprawie ustanowienia służebności drogowej 
na działce nr 3092 przy ulicy Stężyckiej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6f. 
Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest 
Miasto Dęblin. 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o 
publicznym transporcie drogowym każdy zarządca drogowy czy właściciel powinien określić 
przystanki komunikacyjne, jakie występują na jego terenie oraz ustalić warunki i zasady 
korzystania z nich. Miasto Dęblin jest właścicielem i zarządzającym przystankiem na ulicy 
Pułkownika Ścibiora na osiedlu Lotnisko. Pozostałe przystanki występujące na terenie miasta są 
usytuowane na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych. Projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
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- radna Magdalena Piechota, która powiedziała, że ma nadzieję, że w sposób szczególny będzie 
przestrzegany punkt 10 załącznika nr 2 uchwały, którego zapis brzmi „wykonywanie manewru 
zawracania i parkowanie może odbywać się jedynie w miejscach wyznaczonych”, a chodzi o 
zatrzymywanie się busów osobowych przy chodniku na skrzyżowaniu ulicy Ścibiora i Spacerowej; 
natomiast, jeśli chodzi o rozkłady jazdy, nigdy nie widziała rozkładu wiszącego na przystanku, i 
nikt nie wie, jak busy jeżdżą.  
- radny Witold Kleczkowski – zauważył, że wszystkim bardzo zależy na rozkładach jazdy busów, a 
że w większości wiaty przystankowe należą do miasta, w związku z tym ma wniosek, ażeby na 
wiatach przystankowych były specjalne miejsca do powieszenia rozkładów, które uniemożliwiałyby 
ich zrywanie; radny prosił o pomoc miasta w realizacji wniosku, byłaby to pomoc dla klientów tej 
komunikacji.   
- radny Krzysztof Karbowski – zauważył, że w uchwale brakuje zapisu o nadzorze z Urzędu 
Miasta; zdaniem radnego, jeśli byłaby wyznaczona osoba z Urzędu do nadzoru, nie byłoby tylu 
interwencji, ponieważ osoba nadzorująca wyprzedzałaby interwencję.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/160/2012 w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6g. 
Stanowisko Rady Miasta w Dęblinie w sprawie zamiaru likwidacji Oddziału Celnego w 
Puławach. 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk poinformował, że w paragrafie pierwszym zawarty jest 
sprzeciw Rady Miasta dotyczący zamknięcia Oddziału Celnego w Puławach. Następnie przedstawił 
projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokółu. 
 
W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który zaproponował, aby w miejsce słowa 
„region” wprowadzić zapis „lubelskiego Powiśla”. 
 
W odpowiedzi Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak powiedział, że określenie 
„mieszkańców regionu” obejmuje szerszy teren i wskazuje jak duży okręg obsługiwał Oddział 
Celny w Puławach. Przewodniczący dodał również, że do Rady Miasta wpłynęło pismo z Biura 
Poselskiego posła Jarosława Żaczka z podpisami przedsiębiorców, którzy prosili o podjęcie 
uchwały protestującej przeciwko zamknięciu Oddziału, ze względu na utrudnienie dla wszystkich 
korzystających z Urzędu Celnego.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXI/161/2012 stanowisko Rady Miasta w Dęblinie w sprawie 
zamiaru likwidacji Oddziału Celnego w Puławach. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak. 
 
Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadając na wnioski zauważył, że niektóre z nich  
powtarzają się cyklicznie, co sesja, choć odpowiedzi na nie były udzielane ustnie i pisemnie: 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 



 

str. 9 

Protokół Nr XXXI sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 28 czerwca 2012 r. 
 

− odwodnienia nawierzchni ulicy Kockiej – uwaga zostanie przekazana do Generalnej 
Dyrekcji Dróg i Autostrad; w obecnym roku kończy się gwarancja poinwestycyjna tej drogi;  
prawdopodobnie odbędzie się przegląd inwestora przed zakończeniem gwarancji i wszystkie 
usterki będzie można zgłaszać; dobrze byłoby, gdyby były udokumentowane zdjęciem; 

− ubytki w pasie jezdni ulicy Okólnej – ulica Okólna jest przewidziana do rewitalizacji (o 
czym mówiłem wielokrotnie); obecna nawierzchnia zostanie sfrezowana i położona nowa;  

− naprawa lamp oświetleniowych i barier amortyzacyjnych w ulicy Spacerowej – naprawa 
barier zostanie zgłoszona do zarządcy drogi, natomiast, jeśli chodzi o nieświecące lampy – 
kilkakrotnie mówiłem gdzie należy zgłaszać (w Urzędzie Miasta – Pani M.Sterkowicz lub 
bezpośrednio do Zakładu Energetycznego); 

− przegląd znaków drogowych – przegląd znaków wykonywany jest na bieżąco, ale też na 
bieżąco są one dewastowane;  

− znaki poziome na przystankach nie posiadających zatok – znaki wiążą się z organizacją 
ruchu; obecnie Zarząd Dróg Wojewódzkich maluje na swoich drogach te znaki; na drogach 
krajowych wszystkie przystanki posiadają zatoki, natomiast sugestia zostanie przekazana do 
Zarządu Dróg Powiatowych; 

− wykonanie dokumentacji fotograficznej obszaru rewitalizowanego – od kilku lat taka 
dokumentacja jest wykonywana na każdej inwestycji, jest wykonywana i obecnie; 

− założenie gminnej ewidencji zabytków – trwają prace nad ewidencją i na pewno powstanie 
przed końcem roku;   

− współpraca z miastami partnerskimi – temat jest do szerszego omówienia, ale do 
współpracy potrzebne są środki finansowe;  

− naprawa witaczy – (wniosek podawany po raz kolejny), na razie nie jest przewidywana 
wymiana, będą one naprawiane na bieżąco, o ile naprawa będzie możliwa;  

− odbiór szlaku bursztynowego (w tym niebieskiego i czarnych) przez komisję – rozumiem, 
że pan radny chciałby, aby odbył się przegląd szlaku przed odbiorem; ażeby grupa ludzi 
chodziła i mówiła, że ten znak to trzeba przestawić a tamten nie, itd; nie ma takiej 
możliwości; szlak został opracowany przez kogoś z uprawnieniami, została wykonana 
dokumentacja, były uzgodnienia w Zarządach Dróg Krajowych, Wojewódzkich i 
Powiatowych i nie można obecnie, ot tak sobie zmieniać; ale nic nie stoi na przeszkodzie 
aby społeczna komisja sprawdziła szlak; 

� dla radnego Witolda Zamojskiego: 
− postawienie znaku drogowego „uwaga na dzieci” na ulicy 1 Maja przy świetlicy 
środowiskowej - będzie wystąpienie do zarządcy drogi z taką sugestią.  

� dla radnej Danuty Krajewskiej: 
− utwardzenie ulicy Jagiełły w starej części osiedla Jagiellońska – została podjęta decyzja o 

utwardzeniu ulicy Jagiełły destruktem z drugiej części remontu wiaduktu, do czasu budowy 
kanalizacji. 

� dla radnego Stanisława Kopacza: 
− wystająca nad ziemią taśma metalowa -  zostanie sprawdzone co to jest i powiadomiony 

właściciel drogi, ponieważ teren nie jest miasta. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 
− ogłosić rok bieżący rokiem Michała Sochackiego – ogłoszenie należy do Rady Miasta, która 

podejmuje uchwałę, ale inicjatywa uchwałodawcza przysługuje również pojedyńczemu 
radnemu. 

 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu – Czesław Matysek udzielił odpowiedzi radnej 
Danucie Krajewskiej: 
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− czy została przekazana treść telefonicznej rozmowy – nie została przekazana, ale zapoznam 
się z nią i w najbliższym czasie udzielę odpowiedzi; natomiast w ciągu najbliższych dni 
zostaną podjęte działania mające na celu doprowadzenie do tego, ażeby plac zabaw był 
bezpieczny dla dzieci. 

 
Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokółu z XXX sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu z XXX sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono do 
zatwierdzenia.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokółu było 12 głosów, przy 1 
wstrzymującym się. Rada Miasta przyjęła protokół z XXX sesji Rady Miasta. 
 
Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak  zamknął 
obrady XXXI sesji Rady Miasta Dęblin.  
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała:  
 
Regina Rodzik  
 


